

TRAIL ADVENTURE 2024

EXPLORE THE WORLD WITHOUT
LEAVING YOUR COMFORT ZONE

The world is such a big place, and the planet is so beautiful, that it would be tempting to set off on a voyage to discover its many wonders. With some machines, you could easily gobble up the miles, on the asphalt or on dirt tracks, exploring every last nook and cranny of it. Riding long-distance, through different lands and varied terrain, requires first-class equipment. Gloves from the TRAIL ADVENTURE collection prove to be as multifunctional, comfortable, and tough as the motorcycles made for extensive travel. These gloves offer unprecedented technical solutions that allow them to traverse big country, just as they can be effective for every day. Because you don't necessarily have to ride for thousands of miles (or kilometers) to fully enjoy the virtues of our TRAIL ADVENTURE gloves. Sometimes, adventure and escape start at the end of your street...or just in your head.

**EXPLOREZ LE MONDE SANS
SORTIR DE VOTRE ZONE DE
CONFORT.**

Le monde est si vaste, la planète si belle, qu'il est tentant de partir à sa découverte. Certaines machines vous permettent d'avaler aisément les kilomètres, sur asphalt comme sur pistes de terre, afin de pouvoir en explorer chaque recoin. Parcourir de longues distances, dans des contrées et sur des terrains variés, nécessite un équipement de premier plan. Les gants de la collection TRAIL ADVENTURE se montrent aussi polyvalents confortables et durables que les motos destinées à ces voyages au long cours. Ils offrent des solutions techniques inédites qui leur permettent de traverser les grands espaces comme de se montrer efficaces au quotidien. Car il n'est pas indispensable de rouler des milliers de kilomètres (ou de miles) pour profiter pleinement des qualités de nos gants TRAIL ADVENTURE. Parfois, l'aventure et l'évasion démarrent au coin de la rue... ou juste dans la tête.



TFX1 GTX

-  WATERPROOF
 -  TOUCH SCREEN
 -  KNUCKLES PROTECTION
 -  CLEAR VISION PAD
 -  CE
 -  2 | KP
EN 13594:2015
- GORE-TEX®**
PRODUCTS



Black / Grey



Fluo Yellow / Grey



Sand / Brown



PART NUMBERS

BLACK / GREY	
S	555-06992
M	555-06993
L	555-06994
XL	555-06995
2XL	555-06996
3XL	555-06997

FLUO YELLOW / GREY	
S	555-07612
M	555-07613
L	555-07614
XL	555-07615
2XL	555-07616
3XL	555-07617

SAND / BROWN	
S	555-07002
M	555-07003
L	555-07004
XL	555-07005
2XL	555-07006
3XL	555-07007

TFX2 WP



EN 13594:2015



Black / Grey



Sand / Brown



PART NUMBERS

BLACK / GREY	
S	555-06902
M	555-06903
L	555-06904
XL	555-06905
2XL	555-06906
3XL	555-06907

SAND / BROWN	
S	555-07172
M	555-07173
L	555-07174
XL	555-07175
2XL	555-07176
3XL	555-07177

TFX2 WP



EN 13594:2015



Black / Fluo Yellow



Grey / Grey / Red



PART NUMBERS

BLACK / FLUO YELLOW

S	555-07832
M	555-07833
L	555-07834
XL	555-07835
2XL	555-07836
3XL	555-07837

GREY / GREY / RED

S	555-08052
M	555-08053
L	555-08054
XL	555-08055
2XL	555-08056
3XL	555-08057



TFX3 AIRFLOW



Black / Grey

PART NUMBERS

BLACK / GREY	
S	555-07272
M	555-07273
L	555-07274
XL	555-07275
2XL	555-07276
3XL	555-07277

PALM VIEW



TFX4



Black



Orange



Black

PART NUMBERS

BLACK	
S	555-08062
M	555-08063
L	555-08064
XL	555-08065
2XL	555-08066
3XL	555-08067

BLACK / FLUO ORANGE	
S	555-08082
M	555-08083
L	555-08084
XL	555-08085
2XL	555-08086
3XL	555-08087

BLACK / RED	
S	555-08072
M	555-08073
L	555-08074
XL	555-08075
2XL	555-08076
3XL	555-08077